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 آمریکایی ها کاپ سومی 
ایران را نمی دهند

تسنیم: آمریکایی ها به دلیل عدم دریافت 
مدال یکی از کشتی گیران المپیکی شان، حاضر 
به پس دادن کاپ سومی تیم ملی کشتی آزاد 
ایران نیستند. بعداز مثبت شدن دوپینگ دو 
کشتی گیر سنگین وزن در مسابقات جهانی 
2019 نورسلطان، یدا... محبی به عنوان پنجمی 
وزن 125 کیلوگرم رقابت ها رسید و علاوه بر 
اینکه سهمیه المپیک را گرفت، تیم ملی ایران 
از چهارمی به عنوان سومی مسابقات جهانی 
رسید. در ادامه عنوان شد آمریکایی ها باید کاپ 
سومی را به ایران تحویل بدهند. قرار بود در جام 
بین المللی پلیکونه ایتالیا کاپ سومی ایران از 
سوی اتحادیه جهانی اهدا شود، اما این اتفاق 
رخ نداد. علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
گفت: آمریکایی ها نمی خواهند کاپ ما را بدهند. 
نامه تندی به اتحادیه دادیم و قبلا در نشست 
با لالوویچ این موضوع را مطرح کردیم اما آنها 
می گویند تا وضعیت مدال المپیک مان مشخص 
نشود کاپ را نمی دهیم. زور هم می گویند. وی 
در مورد مدال المپیک 2012 کمیل قاسمی و 
اهدای آن نیز تاکید کرد: در مورد کمیل هم 

هیچ چیزی به ما ابلاغ نشده است.

پیروزی سخت یاران »معروف«
ایسنا: دور سوم مسابقات لیگ والیبال چین 
برگزار شد که یاران سعید معروف موفق شدند در 
یک بازی بسیار نزدیک به پیروزی برسند. لیگ 
والیبال چین مرسوم به CVL پس از مدت ها 
تعطیلی به کار خود ادامه داد که در مهمترین 
رقابت ها در دور سوم تیم بایک موتور پکن به 
مصاف تیم شانگهای رفت. شانگهای که مدافع 
قهرمانی این دوره از لیگ چین به حساب می آید 
در یک بازی بسیار نزدیک با نتیجه ۳ بر 2 شکست 
خورد تا تیم بایک موتورپکن از همین حالا برای 
تیم های مدعی خط و نشان بکشد. پنج ست این 
دیدار به ترتیب با نتایج 25 بر 1۶، 2۸ بر ۳0، 25 
بر 20، 20 بر 25 و 15 بر ۸ به سود تیم پکنی به 
پایان رسید. تیم بایک موتورپکن در حالی در 
این بازی حساس به پیروزی رسید که از حضور 
کاپیتان تیم ملی ایران بهره می برد. سعید معروف 
در این بازی موفق شد یک امتیاز برای تیمش 
کسب کند. تیم سعید معروف تا اینجای کار در 

هر سه بازی به پیروزی رسیده است. 

خارج ازمستطیل سبز

»قاسمی نژاد« به استقلال  پیوست
امین قاسمی نژاد، مهاجم شهرخودرو که طی 
یکماه اخیر به عنوان گزینه جدی نقل وانتقالاتی 
استقلال تهران در رسانه های شناخته می شود 
اکنون موردتوجه باشگاه گل گهر سیرجان قرار 
گرفته است. قاسمی نژاد که طی هفته جاری 
به باشگاه استقلال مراجعه کرد و در ابتدا برای 
جدایی از جهت دریافت رضایت نامه مشکل 
داشت، پس از دریافت رضایت نامه اکنون 
به دلیل مشکلات مالی هنوز با استقلال به توافق 
نرسیده است. در همین حین باشگاه گل گهر 
سیرجان که نشان داده علاقه زیادی به اهداف 
نقل وانتقالاتی که استقلال مشخص می کند، 
دارد با پیشنهادی به مدت یک فصل ونیم به 
ارزش 22 میلیارد تومان برای جذب او اقدام 
کرده است. باشگاه تهرانی که با مشکلات مالی 
دست وپنجه نرم می کند توان ارائه پیشنهاد 
نجومی به این بازیکن را ندارد و در نهایت 
شاید یک چهارم مبلغ عنوان شده را بتواند 
در نظر بگیرد که همین موضوع باعث شده تا 
قاسمی نژاد به عنوان خرید جدید به گل گهر 
نزدیک شود. باشگاه استقلال دیروز خبر داد که 
با این مهاجم )قاسمی نژاد( به توافق رسیده  و 
او با قراردادی دوونیم ساله به استقلال پیوست.

خـــبر

د یـــد گــاه

در روزها گذشته خبری روی خروجی خبرگزاری ها قرار 
گرفت که فوتبال ما را با چالش مواجه کرده و آن سلب میزبانی 
از تیم ملی و باشگاهی کشورمان در رقابت های بین المللی 
است.  به هرحال اتفاق بدی بود که برای فوتبال کشورمان رخ 
داد. به نظرم مسئولان فوتبال کشورمان در  بحث مدیریتی و 
دیپلماسی خوب عمل نکردند. ما می بینیم که کشور عربستان 
چندین موشک به یمن می زند و این کشور امنیت ندارد، اما 
میزبانی را به عربستانی ها دادند. به نظرم موضوع سلب میزبانی 
از ایران به وزارت امورخارجه ما بر می گردد که نتوانست لابی 
لازم را انجام بدهد. همچنین نبود کرسی در فیفا هم در موضوع 
گرفتن میزبانی تاثیرگذار است و فردی هم که در  AFC حضور 
دارد قدرت لازم برای حرف زدن ندارد. امیدوارم دوستان جدید 
که به تازگی در فدراسیون فوتبال حضور یافتند در نهایت 
بتوانند فردی را در  AFC بگذارند که بتواند حرفی برای گفتن 
داشته باشد. مهدی تاج چند سال در فدراسیون فوتبال حضور 
داشت و عملکردش مشخص است. به هرحال  تاج به زبان 
انگلیسی مسلط نیست و همین موضوع باعث می شود که در 
خیلی مسائل عقب بماند. زمانی که فرد زبانش کامل نباشد 
از مواضع اش عقب نشینی می کند. نشستن تاج در صندلی 
مدیریت AFC  هیچ فایده ای ندارد. البته او زحمات خود 
را کشیده، اما باید یک فرد جوان و ورزشی در عرصه مدیریت 

جایگزین او شود.  

حضور »تاج«  در AFC  فایده ای ندارد 

    بازگشت
بازیکن جنجال ساز تیم ماشین سازی به اردوی این 
تیم بازگشته است. محمدامین اسدی، مهاجم سابق 
تیم پرسپولیس بازیکنی است که مهدی پاشازاده پس 
از بازی این تیم در جام حذفی مقابل فولادخوزستان 
اعلام کرده به او دسترسی ندارند و به نوعی مفقودالاثر 

شده است.

        اشتباه
نتیجه دیدار پیــکان – ذوب آهـن در اسکوربورد 
ورزشگاه اشتباه درج شده بود. تیم ذوب آهن در هفته 
هجدهم  لیگ برتر در تهران مغلوب پیکان شد. این نتیجه 
در تابلوی ورزشگاه شهدای شهرقدس به اشتباه یک بر 
صفر به سود ذوب آهن ثبت شده بود و مدتی طول کشید 

تا اصلاح شود.

         خرید جدید
آخرین تمرین سرخپوشان پایتخت پیش از دیدار 
برابر نفت مسجدسلیمان از هفته هجدهم مسابقات 
لیگ برتر فوتبال ایران از ساعت 15 دیروز در ورزشگاه 
شهیدکاظمی آغاز شد. فرشاد فرجی مدافع جدید 
پرسپولیس، اولین جلسه تمرینی خود را با تیم پشت سر 

گذاشت.
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تیم ذوب آهن در لیگ برتر نتایج نوسانی داشته 
است. قاسم حدادی فر کاپیتان این تیم در خصوص 

وضعیت ذوبی ها صحبت کرد.
 ذوب آهن در سال اخیر عملکرد نوسانی 

داشته است!
بگویم، حقیقتا  کلی  به صورت  بخواهم  اگر 
خیلی دچار نوسان بودیم؛ اتفاقات عجیبی برای 
تیم مان افتاد و در کل سالی خوبی برایمان نبود. 
ان شاءا... پایان سال را به خوبی تمام کرده و بتوانیم 
شرایط مان را بهتر کنیم. امیدوارم بتوانیم شرایط 
را تغییر داده و دوباره ذوب آهن را به دوران اوجش 

برگردانیم.
 در خــصوص بـــازی های باقی مانده از 

لیگ بیستم، چه نظری دارید؟
 واقعا لیگ خیلی سختی است. فکر می کنم 
وضعیت به گونه ای است که همه تیم ها شرایط 
خوبی دارند و خیلی خوب برنامه ریزی کرده اند. 
درباره تیم خودمان شرایط مان زیاد خوب نیست. 
داریم کم کم کار می کنیم تا وضعیت را خوب کنیم.

 آیا ذوب آهن نگاه خاصی به جام حذفی 
دارد؟ 

ذوب آهن همیشه نشان داده که در جام حذفی 
تیم خوبی است. امیدوارم سال 1۴00 هم سال 
خوبی برای مان باشد و بتوانیم در جام حذفی حرفی 

برای گفتن داشته باشیم.

گفــت و گــو
قاسم  حدادی فر: 

 امیدوارم ۱۴۰۰  
 سال خوبی 

برای مان باشد

فوتبال داخلی
ایلنا: در روزهای گذشته محمد انصاری مدافع خوش اخلاق 
تیم، بارها درخواست فسخ قرارداد با باشگاه را داشت اما از 
یکسو، یحیی گل محمدی سرمربی تیم و از طرف دیگر، جعفر 
سمیعی مدیرعامل باشگاه، مخالفت صریح خود با این اقدام را 
اعلام کردند. باشگاه پرسپولیس برای حفظ انصاری، چهار روز 
مقاومت کرد اما در نهایت، انصاری پس از فسخ یک  طرفه قرارداد، 
از پرسپولیس جدا شد. در این مورد، بخش حقوقی باشگاه بارها 
موارد قانونی جلوگیری از فسخ قرارداد انصاری را به این بازیکن 
توضیح داد، اما او با توجه به یک بند در قراردادش، اصرار بر 
فسخ قرارداد داشت. مدیریت باشگاه پرسپولیس به خواسته 
کادرفنی و هواداران خود، به هیچ عنوان راضی به از دست دادن 
بازیکنان خوب از جمله محمد انصاری نیست و این موضوع را 
در مراجع قانونی دنبال خواهد کرد. بدون تردید با توجه قوانین 
فیفا، مسئولیت حقوقی بابت فسخ قرارداد انصاری برعهده این 
بازیکن و باشگاه بعدی اوست و باشگاه پرسپولیس به طرفداران 
خود قول می دهد این موضوع را تا رسیدن به نتیجه، پیگیری 

کند.
فارس: محرم نویدکیا در کنفرانس خبری پیش از دیدار تیم 
خود مقابل تراکتور اظهارداشت: همیشه دیدارهای سپاهان و 
تراکتور از حساسیت بالای برخوردار بوده است، بازی سختی 
را پیش رو داریم، با تغییراتی که در تراکتور ایجاد شده است 
شاهد تغییرات فنی در این تیم بوده ایم، اما ما به راه خودمان 
ادامه خواهیم داد. سرمربی تیم سپاهان افزود: برنده این دیدار 
می تواند در آینده اتفاقات خوبی را به همراه داشته باشد، یکی از 
مهمترین بازی های لیگ جاری برای ما مقابل تراکتور است و 
باید با تمام توانمان در این دیدار ظاهر شویم. وی گفت: می دانیم 
که اگر اشتباهی را در این دیدار بازی داشته باشیم نمی توانیم 
به راحتی به سه امتیاز برسیم، سعی می کنیم با کمترین اشتباه 

در زمین حاضر شویم. 

بین الملل
 ستاره آرژانتینی تمام رکوردها را در بارسلونا به خود 
اختصاص داده است. لیونل مسی کلکسیونی از رکوردها و 
افتخارات دارد که نمی توان آنها را ارزشگذاری کرد. ستاره 
آرژانتینی در مدت حضور در بارسا به فتح عناوین فردی و 
گروهی و ثبت رکوردها کرده است. آخرین افتخار، رسیدن 
به رکورد ژاوی در تعداد بازی برای بارسا بود. او برابر اوئسکا 
برای هفتصدوشصت و هفتمین  بار با پیراهن آبی اناری ها به 
میدان رفت. کاپیتان بارسا پس از این اتفاق در اینستاگرامش 
نوشت:  افتخار بزرگی برای من است که این تعداد بازی 
برای بارسلونا انجام دادم. از همه هم تیمی هایم که من را در 
طول این سال ها همراهی کردند و خانواده و دوستانم که 
همیشه در کنارم بودند قدردانی می کنم. مسی در حالی 
این رکورد را ثبت کرد که توانست برابر الچه دو گل به ثمر 
برساند و برای صد وسی وسومین بار با پیراهن تیم کاتالانی 
دبل کند. او هفته آینده برابر رئال سوسیداد از رکورد هافبک 

بازنشسته اسپانیایی عبور خواهد کرد.  مسی دقایق 
بیشتری نسبت به ژاوی بازی کرده است. او در 
مجموع ۶2۳۷5 دقیقه با پیراهن بارسا بازی کرده 
۳۶۸2 دقیقه بیشتر( که در لالیگا 510  است )

بازی، کوپادل ری ۷9 بازی، لیگ قهرمانان 
اروپا 1۴9 بازی، سوپرجام اسپانیا 20 

بازی، سوپرجام اروپا چهاربازی و 
جام جهانی باشگاه ها 5 بازی انجام 
داده است. ستاره آرژانتینی تمام 
رکوردهای فردی آبی اناری ها را 
به نام خود ثبت کرده است. یکی 

از رکوردهای بزرگ لئو عبور از 
پله بود. او با به ثمررساندن ۶۴۳ گل 

از ستاره سال های دور سانتوس پیشی 
گرفت و بیشترین گل را برای یک باشگاه به 
ثمر رساند. پیش از آن از تلمو سارا برترین 
گلزن لالیگا پیشی گرفته بود. تلمو سارا 
در سال های 19۴5 تا 195۳ توانست 
شش بار برنده این جایزه شود و مسی آن 
را در سال های 2010، 2012، 201۳، 
201۷، 201۸، 2019 و 2020 به دست 
آورد )هفت  بار(. او از سسار رودریگس، 
بهترین گلزن بارسا هم عبور کرد )2۳0 

به ۶۶1 گل(.  

جعفر سمیعی در نشست خبری خود اظهارداشت: فرا رسیدن 
سال نو را خدمت همه مردم ایران تبریک گفته و امیدوارم سالی 

پراز خیر و برکت برای همه عزیزان پیش رو باشد.  
  مشکلات 

وی افزود: وقتی به عنوان مدیرعامل منصوب شدم از لحاظ 
مختلف دچار بحران بودیم. از لحاظ مالی و مدیریتی و برخی 

مسائل در شرایط خوبی قرار نداشتیم. تلاش کردیم 
بتوانیم آرامشی که لازمه هر سازمانی است را 

به تیم برگردانیم تا بتواند در نهایت آرامش به 
فینال اعزام شود.

  مطالبات
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: ما 
در پرسپولیس میراث دار وضعیتی هستیم 
که از گذشته رسیده و بابت آنها باید خیلی 

انرژی صرف می کردیم. اگــر ایـــن مشکلات 
نبودند می توانستیم کارهای زیربنایی زیادی انجام 

بدهیم. انرژی زیادی برای مطالبات گذشته 
گذاشتیم. سمیعی در خصوص قرارداد 
باشگاه پرسپولیس با کارگزار عنوان کرد: 
انصافا شرکت آتیه   داده پرداز در این 

مدت همیشه از تعهداتش یک گام 

جلوتر بوده البته این مساله در زمان من نبود و در زمان مدیران 
قبلی وجود داشت. وی افزود: قسمت زیادی از پول کارگزار 
صرف طلب بازیکنان و بدهی های گذشته که قسمت اعظمی 
از آن بدهی برانکو بود، صرف شد. درآمد دیگری هم نداشتیم 
چون نوع قرارداد طوری بود که تمام منابع در اختیار کارگزار بود 
باشگاه نمی تواند درآمدزایی داشته باشد. مجبور شدیم مبالغی 

را قرض بگیریم تا مشکلات مالی را برطرف کنیم. 
  فساد 

سمیعی در خصوص اینکه چه اقداماتی در باشگاه 
برای مبارزه با فساد انجام شده است، تصریح کرد: 
مبارزه با فساد یکی از دغدغه های مردم است. در 
هر دستگاهی فساد بحث خاص خودش را دارد. در 
باشگاه پرسپولیس اختلاس قاچاق ارز و کالا اتفاق 
نمی افتاد.  در خرید بازیکنان و بحث های دلالی  که 
صورت می گیرد ما ورود کردیم. در مورد مدیریت 
من برای مبارزه با اینگونه مسائل قطعا در 
آینده قضاوت خواهد شد و کسی 
نمی تواند از من فسادی پیدا 

کند.
  قرارداد با کارگزار 

سمیعی درباره همکاری 

با کارگزار و احتمال لغو این قرارداد در اردیبهشت 1۴00 
توضیح داد: قرارداد با کارگزار در زمان مدیران قبلی و به مدت 
سه سال منعقد شده است. سال اول این قرارداد اردیبهشت 
سال 1۴00 به اتمام می رسد تا آن زمان بررسی خواهیم کرد و 
ان شاءا... این قرارداد با توجه به اینکه تعهدات دو طرف نسبت 
به هم انجام شده، کارمان را ادامه بدهیم. باید در این قرارداد 
منافع پرسپولیس و شرکت آتیه داده پرداز تامین شود و این 
موضوع را هم در نظر گرفتیم. البته کارگزار هم تاکنون به 
تعهدات خود عمل کرده است. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
درباره شفاف نبودن برخی اقدام های مالی و مشخص نبودن 
منبع تامین ۳0 میلیارد تومان برای پرداخت به بازیکنان و 
۳5 میلیارد تومان برای پرداخت طلب بودیمیر گفت:  ابتدا 
باید ببینیم تعریف مان از شفاف سازی چیست. در این مدت 
تمام کارها به صورت شفاف پیش رفته،  اما خیلی از اطلاعاتی 
که در فضای مجازی مانند همین پرداخت ۳5 میلیارد تومان 
به ماریو بودیمیر مطرح می شود،  درست نیست. من ۳5 
میلیارد برای پرداخت به بودیمیر قرض نگرفتم، بلکه طلب او 
50۸ هزار یورو بود، اما اینکه پول را از کجا آورده ایم کمکی به 
شفاف سازی نمی کند.  وی افزود: در تمام دستگاه های دولتی 
و خصوصی ذیحساب وجود دارد و ما تمام اسناد خود درباره 
تامین منابع مالی را و اینکه پول را از کجا آورده ایم در اختیار 
ذیحساب باشگاه قرار می دهیم. با اصول حرفه ای سازگار 
نیست که بگوییم منبع درآمد پرسپولیس از کجاست، اما 
تمام اسناد مربوط به این درآمدها در بخش ذیحسابی باشگاه 
موجود و شفاف شده و دستگاه های نظارتی هم نظارت 

می کنند. 

حسین شمس؛ عضو کمیته فنی و توسعه فوتسال و فوتبال 
ساحلی ابراز امیدواری کرد که رئیس جدید این فدراسیون 
به رشته فوتسال توجه کند. حسین شمس گفت: کیفیت 
مسابقات خیلی بالاست و نتایجی رقم می خورد که نمی توانیم 
پیش بینی کنیم. پیروزی مس سونگون در اصفهان مقابل 
گیتی پسند و شکست 5 بر یک فرش آ، نشان می دهد در 
این 10 هفته شاهد شگفتی های زیادی خواهیم بود. فکر 
می  کنم تیمی که 20 تا 2۴ امتیاز بگیرد، قهرمان می شود. وی 
درخصوص برنامه های تیم ملی برای شرکت در 2 تورنمنت 
تایلند عنوان کرد: ممکن است تیم جدیدی جایگزین ایران 

کنند و فدراسیون باید شرکت تیم ملی در این تورنمنت ها را 
به سرعت تایید کند. شمس در خصوص دومین تورنمنت 
تصریح کرد: تورنمنت دوم سطح بسیاربالایی دارد و مانند 
جام جهانی است. قرار است جام جهانی فوتسال لیتوانی با 
استفاده از  VAR برگزار شود که فیفا می خواهد این سیستم 
را برای اولین بار در تایلند آزمایش کند. تیم های بزرگی چون 
آرژانتین، برزیل و اسپانیا در این تورنمنت شرکت می کنند و 
با حضور داوران جام جهانی، از جمله چهار داورایرانی برگزار 
خواهد شد. وی گفت: کشورهای مجارستان و ژاپن درخواست 
بازی رفت و برگشت به ما داده اند که اگر ایران آن را بپذیرد، 

قطعی خواهد شد. برای سفر به تایلند هم اعضای تیم ها باید 
چهار روز قرنطینه شوند و سپس تست کرونا بدهند. در طول 
مسابقات کسی نمی تواند از محل اسکان خود خارج شود و 
مانند لیگ قهرمانان آسیا، شاهد قرنطینه ای کامل خواهیم بود. 
شمس در پاسخ به این پرسش که آیا مدیران جدید فدراسیون 
فوتبال می توانند مشکلات فوتسال را حل کنند یا خیر، 
تصریح کرد: میرشاد ماجدی سوابق درخشانی در فوتسال 
دارد و مطمئنم از منافع فوتسال دفاع می کند. عزیزی خادم 
پیش از ریاست، برنامه های خوبی داشت و امیدوارم بتواند 
وعده ها را عملی کند. تیم ملی فوتبال به خاطر نتایج نه چندان 
خوب گذشته، روی لبه تیغ حرکت می کند و در اولویت 
قرار دارد. با این حال امیدوارم عزیزی خادم گوشه چشمی 
به فوتسال داشته باشد و اینکه او به عنوان نخستین بازدید 
خود به تیم فوتسال جوانان سرزده، نشان می دهد به فوتسال 

علاقه مند است.  

حسین شمس:

امیدوارم »عزیزی خادم« به فوتسال توجه کند

آرمان ملی: روزگذشته تیم استقلال در 
آخرین مسابقه خود در سال 1۳99 موفق 
شد به پیروزی برسد. امروز تقابل تیم های 
سپاهان و تراکتور مهمترین مسابقه لیگ برتر 
است و البته پرسپولیس باید به مصاف نفت 

مسجدسلیمان برود. 
  برد استقلال 

استقلال در تبریز مقابل ماشین سازی به 
میدان رفت که شاگردان مجیدی با دو گل 
حریف را در خانه مغلوب کردند. این برد، 
سومین پیروزی پشت سر هم استقلال پس از 
تعویض سرمربی است که نشان می دهد آمدن 
مجیدی شوک مثبتی به آبی ها داده است. 2 
تیم بازی را محتاطانه شروع کردند. دقایقی 
بعد جوانان ماشین سازی توانستند دو موقعیت 
خطرناک را روی دروازه حریف پایه گذاری 
کنند اما نتیجه ای برایشان در بر نداشت. دقیقه 
19، استقلالی ها با ضربه سر و گل به خودی 
نعمتی پیش افتادند. پس از دریافت گل اگر 
چه به نظر می رسید استقلال کمی عقب تر 
رفته، اما کنترل بازی را در دست داشت و با 
گردش توپ میان مدافعان از سرعت و جذابیت 
دیدار کاسته بود. اواخر نیمه اول به یکباره بازی 
گرم شد و پس از کاشته دیدنی ماشین سازان، 
ضدحمله سریع آبی ها روی پاس دقیق بابک 
مرادی برای قائدی شکل گرفت تا مطهری 
دومین گل را نیز وارد دروازه شاگردان اخباری 
کند. در آخرین لحظات نیمه اول حسین پور، 
مهاجم ماشین سازی در حالی که به سمت 
دروازه استقلال می رفت که توسط غفوری 
به زمین افتاد، ولی داور اعتقادی به پنالتی 
نداشت. آغاز نیمه دوم هم جریان بازی آرام 
بود. آبی ها کمی عقب تر بوده و بازی را در دست 
داشتند. استقلالی های مثل نیمه اول چشم به 
ضدحملات دوخته بودند و ماشین سازی نیز 
با ضربات شروع مجدد ارسالی توسط حبیب 
گردانی به دنبال جبران گل های خورده بود. 
اگرچه شاهد معدود حملاتی بودیم اما نتیجه 
تغییری نکرد تا استقلالی ها با کلین شیت به 

سومین برد پیاپی خود برسند.
 صحبت های مجیدی

فرهاد مجیدی پس از برتری 2 بر صفر 
استقلال مقابل ماشین سازی در هفته هجدهم 
لیگ برتر ، اظهارداشت: روز اولی که مسئولیت 
استقلال را قبول کردم نکته ای را گفتم و آن هم 
این بود که روی شخصیت بردن و تیم استقلال 
کار خواهم کرد. درباره تاکتیک های امروز 
اجازه دهید، صحبت نکنیم، چون در هر بازی 
تاکتیک آن بازی را داریم. در این دیدار به دلیل 
کیفیت زمین و وزش باد بازی خوبی را از دو 
تیم ندیدیم. سرمربی استقلال در ادامه گفت: 
در بازی ها هر کسی از نظر بدنی آماده باشد، از 
وجودش استفاده خواهیم کرد. وی در مورد 
تغییر روند و تاکتیک های استقلال تصریح کرد: 
همانطور که گفتم مهمترین نکته برای من، 
علاوه بر ساختن شخصیت تیمی، این است که 
شخصیت بردن در استقلال نیز باید بیدار شود. 

سعی می کنم استقلال را به این نقطه برسانم.
  نظر سرمربی ماشین سازی 

محمدسعید اخباری، سرمربی تیم فوتبال 
ماشین سازی اظهارداشت: بازی با استقلال 
نسبت به سایر مسابقات متفاوت است. وقت 
نداشتم که با بازیکنان کار کنم و فقط با آنها 
صحبت کردم. روی اشتباهات خودمان گل 
خوردیم. در نقل وانتقالات محمد ابراهیمی 
را جذب کردیم و امیدوارم بازیکن جدید هم 
جذب کنیم. او افزود: نمایش تیم ما مثل 
همیشه و دوران نیم فصل اول نبود؛ بنابراین 

بازی را واگذار کردیم.  
   سایر دیدارها 

در دیگر دیدارها تیم های پیکان و نساجی 
با نتایج مشابه یک بر صفر به ترتیب از سد 

ذوب آهن و سایپا گذشتند. 
 پرسپولیس و نفت

در  پرسپولیس  مربی  مطهری،  حمید 
نشست خبری پیش از دیدار مقابل نفت 
مسجدسلیمان اظهارداشت: جا دارد نوروز 
باستانی را پیشاپیش تبریک بگویم. همین 

چند روز پیش که چهلمین روز درگذشت 
میناوند و انصاریان و غیرقابل  باور بود. ما در 
سال 99 روز های پرفرازونشیبی را پشت سر 
گذاشتیم و سال سختی را داشتیم. او افزود: 
مدیریت جدید باشگاه خیلی زحمت کشید 
و آرامش را به تیم تزریق کرد تا خنده بر لبان 
پرسپولیس بیاید. بازیکنان نهایت انرژی را 
گذاشتند و جا دارد به آنها خسته نباشید 
و دست مریزاد بگویم. بازیکنان فوق العاده 
جنگجو ظاهر شدند و در مورد بازی پیش رو 
هم باید بگویم تمام تیم هایی که مقابل 
پرسپولیس بازی می کنند، انگیزه زیادی 
دارند و خیلی مهم است که در 10 تا 15 دقیقه 
اول به حریف گل بزنیم تا جریان بازی به 
نفعمان باشد. مربی تیم فوتبال پرسپولیس 
تصریح کرد: ریتم، ضرباهنگ و جریان بازی 
باید کنترل شوند و امیدواریم ۳ امتیاز را به 
هواداران عیدی بدهیم. تمام حریفان برای 
ما قابل احترام هستند و کادرفنی جدید 
بالای سر نفت مسجدسلیمان آمده و در 2 
هفته گذشته این تیم با آرایش های مختلفی 
بازی کرده است. داریوش یزدی، سرمربی 
تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان هم گفت: 
ابتدا اعیاد شعبانیه را به مسلمانان جهان 
و پیشاپیش سال نو و عیدباستانی نوروز را 
تیم  با  می گویم.  تبریک  ایران  مردم  به 
قابل احترامی بازی داریم که از لحاظ کیفی 
در بخش بازیکنان و کادرفنی شرایط خوبی 

دارد، اما نقاط ضعف و قوتی دارد که در طول 
هفته روی آنها کار کردیم. یزدی در ادامه 
خاطرنشان کرد: به دنبال این هستیم که از 
برتری های فنی و کیفیت بالای پرسپولیس 
در طول بازی جلوگیری کنیم. روی نقاط 
ضعف حریف کار کرده ایم تا بتوانیم از آنها 
استفاده کنیم و عملکردی داشته باشیم که 
همه از نفت مسجدسلیمان انتظار دارند. نفت 
مسجدسلیمان از لحاظ فنی تیم خوبی است 
و بازیکنانی داریم که کیفیت بالایی دارند و با 

جان و دل کار می کنند. 
 آمار سپاهان و تراکتور

 جدال سپاهان و تراکتور یکی از مهمترین 
مسابقات آخرین روزهای سال 1۳99 به شمار 
می رود. سپاهان و تراکتور در تاریخ لیگ برتر 
25 بار رودرروی هم قرار گرفته اند که 12 بار 
سپاهان و ۷ بار تراکتور پیروز شده اند، ضمن 
اینکه ۶ دیدار نیز با نتیجه تساوی به پایان 
رسیده است. همچنین در دیدارهای رودررو 
59 گل به ثمر رسیده است که ۳۴ گل سهم 
سپاهان و 25 گل سهم تراکتور بوده است. 
در 12 جدال لیگ برتری دو تیم در اصفهان، 

سپاهان ۷ بار و تراکتور ۳ بار پیروز شده اند.
  برنامه دیدارهای پنجشنبه ۲۸ اسفند

 سپاهان - تراکتور 
 مس رفسنجان - آلومینیوم اراک
 صنعت نفت آبادان - شهرخودرو 

 پرسپولیس - نفت مسجدسلیمان

جعفر  سمیعی: 

کسی نمی تواند از من فسادی پیدا کند

برد استقلال در هفته هجدهم 

بهنام  ابوالقاسمپورساز کوک »فرهاد«
کارشناس  فوتبال 


